
 
u.off. jf. offl. § 13 (1) 

jf. fvl § 13 (1) nr. 2 

 

 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Kommunestyret 

Møtested: Kommunestyresalen 

Dato: 17.10.2022 

Tid: Kl. 16:30 

 

 

Følgende medlemmer møtte Parti 

Inger Elise Netland Kolstø AP 

Jarle Nilsen AP 

Siv J. Storesund AP 

Svanhild I. Lygre Andersen AP 

Veronika B. Brekke Jakobsen AP 

Per Inge Sjurseth FRP 

Rune Midtun FRP 

Veronica Helen Ørpetvedt FRP 

Øyvind Vaksdal FRP 

Aase Simonsen H 

Dag Inge Aarhus H 

Jan Birger Medhaug H 

Kenneth Halleland H 

Nina Ve Sæbø H 

Ole Kristian Nilsen H 

Randi Wisnæs H 

Roald Alsaker H 

Tor Kristian Gaard H 

Helge Thorheim KL 

Lillian Levik Løndalen KL 

Per Magnus Mannes KL 

Susan Elin Borg KL 

Tor Inge Melhus KL 

Trygve Hagland KL 

Alf Magne Grindhaug KRF 

Johnny Stangeland KRF 

Josefine Anna Halvorsen KRF 

May Synnøve Rygh KRF 

Dag-Helge Rønnevik MDG 

Nils Wergeland Krog MDG 

Marianne Sol Levinsen Rødt 
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Jens Inge Ve SP 

Ragnar Vikshåland SP 

Robin Hult SP 

Tor Asle Grønningen SP 

Wenche Lindtner SP 

Hilde Karine Slotnes SV 

 

Forfall Parti Varamedlem  Parti 

John K. Holvik AP Silje K. Husebø AP 

Ruth Mariann Hop AP Mathilde Hope Nes AP 

Stine Karin Bjelland AP Sølvi Henningsen Røyland AP 

Bente B. Tjøsvoll FRP Kenneth Lodden FRP 

Geir Aarvik FRP  

Geir Harald Skorpe H Erlend Nilsen H 

Mads Pedersen KRF Merete Håstø Albertsen KRF 

Asbjørn Eik-Nes V Øivind-Andreas Kolstø V 

 

 

 

 

Møtenotater: 
43 representanter til stede ved åpning av møtet. 
Innkallingen godkjent. 
Rønnevik (MDG) tiltrådte, og det var 44 representanter til stede før godkjenning av sakslisten. 
Saker meldt under eventuelt.  
 
Levinsen (R) foreslo å behandle underliggende sak SP 15/22 - Spørsmål til ordfører - Levinsen (R)  
Dyrebeskyttelsen som første sak i møtet av hensyn til tilhørere. 
 
Votering over å endre rekkefølge på saklisten: 
Forslag fremsatt av Levinsen (R) fikk 30 stemmer mot 14 (5 SP, 4 KRF, 4 AP, 1H) og endringen av 
sakslisten ble vedtatt. 
 
Sakliste med vedtatt endring ble deretter godkjent. 
 
Følgende saker ble enstemmig vedtatt ved gjennomgang av sakslisten: 
Sak 85/22, sak 95/22, sak 96/22, sak 97/22, sak 100/22, sak 101/22 og sak 103/22. 
Ordfører foreslo følgende personer til å underskrive protokollen sammen med møteleder: 
Sjurseth (FRP) og Løndalen (KL). 
Forslaget fremsatt av ordfører enstemmig vedtatt.  
 
Det ble i åpent møte vedtatt å lukke møtet før behandling av sak 105/22: Kjøp av tomtearealer fra 
Hans Holst og Anna Eegs legat, jf. koml § 11-5 (2), jf. offl. § 13 (1) nr. 2. 
 
Møteslutt kl. 21:20. 
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Sakliste 
Sak nr. Sakstittel  

084/22 Fratreden av politiske verv for Bjørn Hundhammer (FrP) og nyvalg 

til kontroll- og kvalitetsutvalget 

 

085/22 Nyvalg barnas representant i hovedutvalg teknisk og miljø  

086/22 Søknad om fritak fra politiske verv - eldrerådet  

087/22 Endring av tittel på kommunens øverste administrative leder  

088/22 Revisjon av kommunal renholdsplan  

089/22 Forskrift for utleie av små elektriske kjøretøy på offentlig grunn i 

Karmøy kommune 

 

090/22 Drifts- og ressursanalyse pleie- og omsorgstjenester  

091/22 Barneverntjenesten - tilstandsrapport 2021  

092/22 Brukerombud  

093/22 Forvaltningsrevisjonsrapport "Komptanse og rekruttering"  

094/22 Tilskudd til private barnehager - Ny beregning av tilskuddssatser 

for 2022, korrigering av arbeidsgiveravgift 3. termin 2020 

 

095/22 Koronautgifter 2. tertial 2022  

096/22 Budsjettoppfølging drift og investering 2. tertial 2022  

097/22 Utvidelse av avdragsfrihet kommunal selvskyldnergaranti for lån 

Sk. Nord 

 

098/22 Krisesenter Vest IKS - lokalisering og bygging av nytt samlokalisert 

bygg 

 

099/22 Overføring av politiske møter på nett  

100/22 Salg av tillegg/næringsareal - gnr. 66, bnr. 419  

101/22 Plan 2126 - Sluttbehandling - Amfi Terrasse - detaljregulering  

102/22 Plan 5101 - sluttbehandling - Stølsbakken - detaljregulering  

103/22 Samlesak for referatsaker  

104/22 Samlesak for spørsmål  

105/22 Kjøp av tomtearealer fra Hans Holst og Anna Eegs legat U. off. 
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084/22 Fratreden av politiske verv for Bjørn Hundhammer (FrP) og 

nyvalg til kontroll- og kvalitetsutvalget 
 

Forslag til vedtak: 
1. De tre nederste varamedlemmene i kommunestyret fra Fremskrittspartiet rykker én plass opp.  
 
2. Valgstyret foretar nytt valgoppgjør for å supplere varamedlemslisten til Fremskrittspartiet i 
kommunestyret.  
 
3. ________________ velges som nytt medlem i kontroll- og kvalitetsutvalget i Karmøy kommune.  
 
 

17.10.2022 Kommunestyret 

 

Behandling 

Midtun (FRP) foreslo Espen Meidel Olsen som nytt medlem i kontroll- og kvalitetsutvalget i Karmøy 
kommune. 
 
Forslag fremsatt av Midtun (FRP) ble enstemmig vedtatt. 
 

KST - 084/22 Vedtak: 

1. De tre nederste varamedlemmene i kommunestyret fra Fremskrittspartiet rykker én plass opp.  
 
2. Valgstyret foretar nytt valgoppgjør for å supplere varamedlemslisten til Fremskrittspartiet i 
kommunestyret.  
 
3. Espen Meidel Olsen velges som nytt medlem i kontroll- og kvalitetsutvalget i Karmøy kommune.  
 
 

 

 

 

 

 

085/22 Nyvalg barnas representant i hovedutvalg teknisk og miljø 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
1. Karmøy kommunestyre fritar Siri Merete Alfheim fra rollen som vara for barnas representant ut 
kommunestyreperioden 2019-2023.  
 
2. Anne Elisabeth Askeland tiltrer som vara for barnas representant i hovedutvalg teknisk og miljø ut 
kommunestyreperioden 2019-2023.  
 
 

17.10.2022 Kommunestyret 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
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KST - 085/22 Vedtak: 

 
1. Karmøy kommunestyre fritar Siri Merete Alfheim fra rollen som vara for barnas representant ut 
kommunestyreperioden 2019-2023.  
 
2. Anne Elisabeth Askeland tiltrer som vara for barnas representant i hovedutvalg teknisk og miljø ut 
kommunestyreperioden 2019-2023.  
 
 

 

 

 

 

086/22 Søknad om fritak fra politiske verv - eldrerådet 
 

Forslag til vedtak: 
1. Kommunestyret innvilger Inger Anne Vikre fritak ut valgperioden fra sitt verv som medlem av 
eldrerådet. 
 
2. ___________ velges som nytt fast medlem av eldrerådet.  
 
 
 

17.10.2022 Kommunestyret 

 

Behandling 

Thorheim (KL) fremmet følgende forslag: 
Geir Sigurd Ådland (KL) velges som nytt fast medlem i eldrerådet. 
 
Forslag fremsatt av Thorheim (KL) ble enstemmig vedtatt. 
 
 

KST - 086/22 Vedtak: 

1. Kommunestyret innvilger Inger Anne Vikre fritak ut valgperioden fra sitt verv som medlem av 
eldrerådet. 
 
2. Geir Sigurd Ådland velges som nytt fast medlem av eldrerådet.  
 

 

 

 

 

 

087/22 Endring av tittel på kommunens øverste administrative 

leder 
 

Forslag til vedtak: 
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1. Kommunestyret vedtar å ta i bruk tittelen kommunedirektør for kommunens øverste 
administrative leder. 
 
2. Stillingstittelen endres fra og med 1. november 2022 
 
 

01.09.2022 Hovedutvalg administrasjon 

 

Behandling 

Innstillingen vedtatt med 11 stemmer mot 1 (H). 
 

HUA - 012/22 Vedtak: 

1. Kommunestyret vedtar å ta i bruk tittelen kommunedirektør for kommunens øverste 
administrative leder. 
 
2. Stillingstittelen endres fra og med 1. november 2022 
 
 

05.09.2022 Formannskapet 

 

Behandling 

Innstlilingen enstemmig vedtatt. 
 

FSK - 078/22 Vedtak: 

1. Kommunestyret vedtar å ta i bruk tittelen kommunedirektør for kommunens øverste 
administrative leder. 
 
2. Stillingstittelen endres fra og med 1. november 2022 
 
 

19.09.2022 Kommunestyret 

 

Behandling 

Saken ble ikke behandlet grunnet tidsmangel.  
Saken utsettes til neste møte i kommunetyret. 
 
 

 

17.10.2022 Kommunestyret 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

KST - 087/22 Vedtak: 

 
1. Kommunestyret vedtar å ta i bruk tittelen kommunedirektør for kommunens øverste 
administrative leder. 
 
2. Stillingstittelen endres fra og med 1. november 2022 
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088/22 Revisjon av kommunal renholdsplan 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Rådmannen anbefaler at dagens renholdsplan fra 2016 blir erstattet med revidert renholdsplan, og 
gjør den reviderte renholdsplanen gjeldende fra 01.01.2023.  
 
 

06.09.2022 Eldrerådet 

 

Behandling 

Kommunalsjefen orienterte. 
Reiersen foreslo: 
Eldrerådet tar saken til orientering og ser positivt på at nyvinninger tas i bruk. 
 
 

ELD - 026/22 Vedtak: 

Eldrerådet tar saken til orientering og ser positivt på at nyvinninger tas i bruk. 
 
 
 

06.09.2022 Karmøy ungdomsråd 

 

Behandling 

Innstilling enstemmig vedtatt.  
 

KUR - 015/22 Vedtak: 

Rådmannen anbefaler at dagens renholdsplan fra 2016 blir erstattet med revidert renholdsplan, og 
gjør den reviderte renholdsplanen gjeldende fra 01.01.2023.  
 
 

06.09.2022 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

 

Behandling 

Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig innstillingen. 
 

RFM - 026/22 Vedtak: 

 
Rådmannen anbefaler at dagens renholdsplan fra 2016 blir erstattet med revidert renholdsplan, og 
gjør den reviderte renholdsplanen gjeldende fra 01.01.2023.  
 
 

07.09.2022 Hovedutvalg helse og omsorg 

 

Behandling 

Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
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HHO - 022/22 Vedtak: 

 
Rådmannen anbefaler at dagens renholdsplan fra 2016 blir erstattet med revidert renholdsplan, og 
gjør den reviderte renholdsplanen gjeldende fra 01.01.2023.  
 
 

07.09.2022 Hovedutvalg oppvekst og kultur 

 

Behandling 

Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 

HOK - 030/22 Vedtak: 

Rådmannen anbefaler at dagens renholdsplan fra 2016 blir erstattet med revidert renholdsplan, og 
gjør den reviderte renholdsplanen gjeldende fra 01.01.2023.  
 
 

27.09.2022 Hovedutvalg teknisk og miljø 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

HTM - 106/22 Vedtak: 

Rådmannen anbefaler at dagens renholdsplan fra 2016 blir erstattet med revidert renholdsplan, og 
gjør den reviderte renholdsplanen gjeldende fra 01.01.2023.  
 
 

03.10.2022 Formannskapet 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

FSK - 096/22 Vedtak: 

 
Rådmannen anbefaler at dagens renholdsplan fra 2016 blir erstattet med revidert renholdsplan, og 
gjør den reviderte renholdsplanen gjeldende fra 01.01.2023.  
 
 

17.10.2022 Kommunestyret 

 

Behandling 

Hagland (KL) fremmet følgende endringsforslag: 
Kommunestyret vedtar at dagens renholdsplan fra 2016 blir erstattet med revidert renholdsplan, og 
gjør den reviderte renholdsplanen gjeldende fra 01.01.2023.  
 
Endringsforslag fremsatt av Hagland (KL) ble enstemmig vedtatt. 
 
 

KST - 088/22 Vedtak: 
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Kommunestyret vedtar at dagens renholdsplan fra 2016 blir erstattet med revidert renholdsplan, og 
gjør den reviderte renholdsplanen gjeldende fra 01.01.2023.  
 

 

 

 

 

089/22 Forskrift for utleie av små elektriske kjøretøy på offentlig 

grunn i Karmøy kommune 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
1. Kommunestyret vedtar forskrift om utleie av små elektriske kjøretøy på offentlig grunn i 

Karmøy kommune, Rogaland, med hjemmel i lov av 18.juni 2021 nr. 139 om utleie av små 
elektriske kjøretøy på offentlig grunn.  

2. Forskrift om utleie av små elektriske kjøretøy på offentlig grunn i Karmøy kommune, 
Rogaland, sendes til kunngjøring i Norsk Lovtidend. 

 

03.10.2022 Formannskapet 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

FSK - 095/22 Vedtak: 

 
1. Kommunestyret vedtar forskrift om utleie av små elektriske kjøretøy på offentlig grunn i 

Karmøy kommune, Rogaland, med hjemmel i lov av 18.juni 2021 nr. 139 om utleie av små 
elektriske kjøretøy på offentlig grunn.  

2. Forskrift om utleie av små elektriske kjøretøy på offentlig grunn i Karmøy kommune, 
Rogaland, sendes til kunngjøring i Norsk Lovtidend.  

 

17.10.2022 Kommunestyret 

 

Behandling 

Gaard (H) fremmet forslag om følgende tilleggspunkt: 
Plan revideres om 2 år. 
 
Thorheim (KL) fremmet følgende tilleggsforslag: 
"herunder turveger" inntas i vedtakets ordlyd. 
 
Votering: 
Innstilling inkl endring fremsatt av Thorheim (KL) ble enstemmig vedtatt. 
Tilleggspunkt fremsatt av Gaard (H) ble enstemmig vedtatt. 
 
 

KST - 089/22 Vedtak: 

1. Kommunestyret vedtar forskrift om utleie av små elektriske kjøretøy på offentlig grunn, 
herunder turveger, i Karmøy kommune, Rogaland, med hjemmel i lov av 18.juni 2021 nr. 
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139 om utleie av små elektriske kjøretøy på offentlig grunn.  
2. Forskrift om utleie av små elektriske kjøretøy på offentlig grunn, herunder turveger, i 

Karmøy kommune, Rogaland, sendes til kunngjøring i Norsk Lovtidend.  
3. Planen revideres om 2 år. 

 
 
 

 

 

090/22 Drifts- og ressursanalyse pleie- og omsorgstjenester 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Kommunestyret tar drifts- og ressursanalysen til orientering. Rådmannen innarbeider tiltak i 
budsjettforslag eller med egen sak til kommunestyret. 
 

14.06.2022 Eldrerådet 

 

Behandling 

Kommunalsjef helse og omsorg hadde en god orientering om saken og eldrerådet håper å bli medtatt 
i videre oppfølging av saken. 
Eldrerådet støtter enstemmig rådmannens innstilling. 
 

ELD - 020/22 Vedtak: 

Kommunestyret tar drifts- og ressursanalysen til orientering. Rådmannen innarbeider tiltak i 
budsjettforslag eller med egen sak til kommunestyret. 
 

14.06.2022 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

 

Behandling 

Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig innstillingen. 
 

RFM - 020/22 Vedtak: 

Kommunestyret tar drifts- og ressursanalysen til orientering. Rådmannen innarbeider tiltak i 
budsjettforslag eller med egen sak til kommunestyret. 
 

15.06.2022 Hovedutvalg helse og omsorg 

 

Behandling 

Innstilling enstemmig vedtatt.  
 

HHO - 018/22 Vedtak: 

Kommunestyret tar drifts- og ressursanalysen til orientering. Rådmannen innarbeider tiltak i 
budsjettforslag eller med egen sak til kommunestyret. 
 

29.08.2022 Formannskapet 

 

Behandling 
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Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

FSK - 073/22 Vedtak: 

 
Kommunestyret tar drifts- og ressursanalysen til orientering. Rådmannen innarbeider tiltak i 
budsjettforslag eller med egen sak til kommunestyret. 
 

19.09.2022 Kommunestyret 

 

Behandling 

Saken ble ikke behandlet grunnet tidsmangel.  
Saken utsettes til neste møte i kommunetyret. 
 
 

 

17.10.2022 Kommunestyret 

 

Behandling 

Medhaug (H) fremmet følgende fellesforslag på vegne av Høyre og Karmøylista: 
2. setning i innstillingen endres til: 
"Forslag til tiltak fremmes i egen sak i kommunestyret". 
 
Votering: 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
Endringsforslag fremsatt av Medhaug (H) på vegne av Høyre og Karmøylista ble enstemmig vedtatt. 
 
 
 

KST - 090/22 Vedtak: 

Kommunestyret tar drifts- og ressursanalysen til orientering. Forslag til tiltak fremmes i egen sak til 
kommunestyret. 
 
 

 

 

 

091/22 Barneverntjenesten - tilstandsrapport 2021 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Kommunestyret tar rapporten «Kvalitetsrapport fra Barneverntjenesten for  
Karmøy og Bokn 2021» til orientering.  
 

15.06.2022 Hovedutvalg helse og omsorg 

 

Behandling 

Barnevernsleder Jakob Bråtå presenterte resultatet fra tilstandsrapporten innledningsvis i forkant av 
behandlingen av saken.   
 
Innstilling enstemmig vedtatt.  
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HHO - 017/22 Vedtak: 

 
Kommunestyret tar rapporten «Kvalitetsrapport fra Barneverntjenesten for Karmøy og Bokn 2021» 
til orientering.  
 

29.08.2022 Formannskapet 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

FSK - 072/22 Vedtak: 

 
Kommunestyret tar rapporten «Kvalitetsrapport fra Barneverntjenesten for  
Karmøy og Bokn 2021» til orientering.  
 

19.09.2022 Kommunestyret 

 

Behandling 

Saken ble ikke behandlet grunnet tidsmangel.  
Saken utsettes til neste møte i kommunetyret. 
 
 

17.10.2022 Kommunestyret 

 

Behandling 

Halleland (H) fremmet følgende tilleggsforslag: 
Kommende kvalitetsrapporter fra barnevernstjenesten skal tydeligere vise på hvilke områder 
barnevernstjenesten har forbedringspotensiale og med konkrete forslag til forbedringstiltak slik at 
administrativ og politisk ledelse kan stille klare forventninger til tjenesten gjennom tydelige vedtak i 
kommunestyret. 
 
Løndalen (KL) fremmet følgende tilleggsforslag: 
Oppstart av kommunal barnevernsinstitusjon Forutsetter et interkommunalt samarbeid 
 
 
Løndalen (KL) fremmet følgende tilleggsforslag: 
En ser til sammenlignbare kommuner og samler tjenester for barn og unge under kommune området 
oppvekst og kultur 
 
 
Brekke Jakobsen (AP) fremmet følgende endringsforslag: 
Ordlyd s. 15 i rapporten endres til: Andel bekymringsmeldinger i aldergruppen 7-12 indikerer at 
barneverntjenesten må opprette tilsvarende tverrfaglig gruppe i samarbeid med skolene. 
 
Brekke Jakobsen (AP) trakk sitt forslag. 
 
Votering: 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
Forslag fremsatt av Halleland (H) ble enstemmig vedtatt. 
Tilleggsforslag fremsatt av Løndalen (KL) (interkommunalt samarbeid) fikk 8 stemmer (6 KL, 1R, 1 SV), 
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og falt. 
Tilleggsforslag fremsatt av Løndalen (KL) (omorganisering) fikk 10 stemmer (6 KL, 2 MDG, 1R, 1 SV), 
og falt. 
 
 
 

KST - 091/22 Vedtak: 

Kommunestyret tar rapporten «Kvalitetsrapport fra Barneverntjenesten for  
Karmøy og Bokn 2021» til orientering. 
 
Kommende kvalitetsrapporter fra barnevernstjenesten skal tydeligere vise på hvilke områder 
barnevernstjenesten har forbedringspotensiale og med konkrete forslag til forbedringstiltak slik at 
administrativ og politisk ledelse kan stille klare forventninger til tjenesten gjennom tydelige vedtak i 
kommunestyret. 
 
 

 

 

092/22 Brukerombud 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Karmøy kommune oppretter bruker- og pårørendekoordinator med ombudsfunksjon for 
tjenesteytingen innen kommunens helse- og omsorgstjenester som en forsøksordning. Tiltaket 
finansieres med skjønnsmidler fra Statsforvalteren i Rogaland. I prosjektperioden vil tilskuddet dekke 
inntil 30 prosent stilling. Ordningen vil evalueres etter ett år for eventuell permanent innføring. 
 

06.09.2022 Eldrerådet 

 

Behandling 

Kommunalsjefen orienterte. 
Eldrerådet støtter enstemmig rådmannens innstilling. 
 

ELD - 024/22 Vedtak: 

Karmøy kommune oppretter bruker- og pårørendekoordinator med ombudsfunksjon for 
tjenesteytingen innen kommunens helse- og omsorgstjenester som en forsøksordning. Tiltaket 
finansieres med skjønnsmidler fra Statsforvalteren i Rogaland. I prosjektperioden vil tilskuddet dekke 
inntil 30 prosent stilling. Ordningen vil evalueres etter ett år for eventuell permanent innføring. 
 

06.09.2022 Karmøy ungdomsråd 

 

Behandling 

Innstilling enstemmig vedtatt.  
 

KUR - 016/22 Vedtak: 

Karmøy kommune oppretter bruker- og pårørendekoordinator med ombudsfunksjon for 
tjenesteytingen innen kommunens helse- og omsorgstjenester som en forsøksordning. Tiltaket 
finansieres med skjønnsmidler fra Statsforvalteren i Rogaland. I prosjektperioden vil tilskuddet dekke 
inntil 30 prosent stilling. Ordningen vil evalueres etter ett år for eventuell permanent innføring. 
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06.09.2022 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

 

Behandling 

Nordbø foreslo følgende tilførelse: 
Rådet vil følge nøye med på utviklingen. 
Nordbøs forslag enstemmig vedtatt. 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemming rådmannens innstilling. Rådet vil 
følge nøye med på utviklingen. 
 

RFM - 024/22 Vedtak: 

 
Karmøy kommune oppretter bruker- og pårørendekoordinator med ombudsfunksjon for 
tjenesteytingen innen kommunens helse- og omsorgstjenester som en forsøksordning. Tiltaket 
finansieres med skjønnsmidler fra Statsforvalteren i Rogaland. I prosjektperioden vil tilskuddet dekke 
inntil 30 prosent stilling. Ordningen vil evalueres etter ett år for eventuell permanent innføring. 
 

07.09.2022 Hovedutvalg helse og omsorg 

 

Behandling 

Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 

HHO - 023/22 Vedtak: 

 
Karmøy kommune oppretter bruker- og pårørendekoordinator med ombudsfunksjon for 
tjenesteytingen innen kommunens helse- og omsorgstjenester som en forsøksordning. Tiltaket 
finansieres med skjønnsmidler fra Statsforvalteren i Rogaland. I prosjektperioden vil tilskuddet dekke 
inntil 30 prosent stilling. Ordningen vil evalueres etter ett år for eventuell permanent innføring. 
 

26.09.2022 Formannskapet 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

FSK - 090/22 Vedtak: 

Karmøy kommune oppretter bruker- og pårørendekoordinator med ombudsfunksjon for 
tjenesteytingen innen kommunens helse- og omsorgstjenester som en forsøksordning. Tiltaket 
finansieres med skjønnsmidler fra Statsforvalteren i Rogaland. I prosjektperioden vil tilskuddet dekke 
inntil 30 prosent stilling. Ordningen vil evalueres etter ett år for eventuell permanent innføring. 
 

17.10.2022 Kommunestyret 

 

Behandling 

Medhaug (H) fremmet følgende tilleggsforslag på vegne av Høyre og Karmøylista: 
Kommunestyret viser til vedtak i k-sak 38/22 og ber rådmannen fremme sak om organisering, 
kompetanse og mandat for brukerombudet. Utredningen må tydeliggjøre hvordan ombudets frie 
stilling kan løses. 
 
Votering: 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
Tilleggsforslag fremsatt av Medhaug (H) på vegne av Høyre og Karmøylista ble vedtatt med 30 
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stemmer mot 14 (8 AP, 5 KRF). 
 

KST - 092/22 Vedtak: 

Karmøy kommune oppretter bruker- og pårørendekoordinator med ombudsfunksjon for 
tjenesteytingen innen kommunens helse- og omsorgstjenester som en forsøksordning. Tiltaket 
finansieres med skjønnsmidler fra Statsforvalteren i Rogaland. I prosjektperioden vil tilskuddet dekke 
inntil 30 prosent stilling. Ordningen vil evalueres etter ett år for eventuell permanent innføring. 
 
Kommunestyret viser til vedtak i k-sak 38/22 og ber rådmannen fremme sak om organisering, 
kompetanse og mandat for brukerombudet. Utredningen må tydeliggjøre hvordan ombudets frie 
stilling kan løses. 
 
 
 

 

 

093/22 Forvaltningsrevisjonsrapport "Komptanse og rekruttering" 
 

Forslag til vedtak: 
1. Karmøy kommunestyre tar forvaltningsrevisjonsrapporten «Kompetanse og rekruttering» 

fra Rogaland Revisjon til orientering. 

 
2. Rapporten oversendes rådmannen for videre oppfølging av rapportens anbefalinger.  

 
3. Rådmannen gir tilbakemelding til kommunestyret via kontroll- og kvalitetsutvalget om 

oppfølging av rapporten innen 12 måneder etter kommunestyrets vedtak. 

 
 

17.10.2022 Kommunestyret 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

KST - 093/22 Vedtak: 

 
1. Karmøy kommunestyre tar forvaltningsrevisjonsrapporten «Kompetanse og rekruttering» fra 

Rogaland Revisjon til orientering. 
2. Rapporten oversendes rådmannen for videre oppfølging av rapportens anbefalinger.  
3. Rådmannen gir tilbakemelding til kommunestyret via kontroll- og kvalitetsutvalget om 

oppfølging av rapporten innen 12 måneder etter kommunestyrets vedtak. 
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094/22 Tilskudd til private barnehager - Ny beregning av 

tilskuddssatser for 2022, korrigering av arbeidsgiveravgift 3. termin 

2020 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Kommunestyret vedtar å korrigere tilskudd til private barnehager for 2022 i tråd med 
tolkningsuttalelse fra Kunnskapsdirektoratet av 18. april inneværende år, og at kostnaden  
på 1,8 mill. kroner forbundet med tiltaket dekkes fra disposisjonsfondet.  
 
 
 

07.09.2022 Hovedutvalg oppvekst og kultur 

 

Behandling 

Alsaker (H) opplyste om at han er styremedlem i en privat barnehage og stilte spørsmål ved sin 
habilitet. Alsaker fratrådte under habilitetsvurderingen. 
8 representanter til stede. 
 
Alsaker enstemmig erklært inhabil, jf. fvl. § 6.2. 
 
Håstø (FrP) viste til at hun er ansatt i privat barnehage og stilte spørsmål ved sin habilitet.  
Håstø fratrådte under habilitetsvurderingen. 
7 representanter til stede. 
 
Håstø erklært habil (jf. fvl. § 6.2) med 6 stemmer mot 1 (Ap). 
Håstø tiltrådte. 
8 representanter til stede. 
 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
Alsaker tiltrådte. 
9 representanter til stede. 
 
 

HOK - 028/22 Vedtak: 

Kommunestyret vedtar å korrigere tilskudd til private barnehager for 2022 i tråd med 
tolkningsuttalelse fra Kunnskapsdirektoratet av 18. april inneværende år, og at kostnaden  
på 1,8 mill. kroner forbundet med tiltaket dekkes fra disposisjonsfondet.  
 
 

26.09.2022 Formannskapet 

 

Behandling 

Habilitet: 
Medhaug (H) redegjorde for sin habilitet på bakgrunn av at han er styreleder i privat barnehage, og 
ba om å få sin habilitet vurdert. 
Thorheim (KL) redegjorde for sin habilitet på bakgrunn av at han er styreleder i Aski, og ba om å få sin 
habilitet vurdert. 
 
Medhaug (H) og Thorheim (KL) fratrådte. 
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9 representanter til stede. 
 
Votering habilitet: 
Medhaug (H) og Thorheim (KL) ble enstemmig vedtatt inhabile, jf. fvl § 6 (1). 
 
Vararepresentant Aarhus (H) tiltrådte for Medhaug (H). 
Vararepresentant Borg (KL) tiltrådte for Thorheim (KL). 
11 representanter til stede. 
 
Votering: 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
Vararepresentant Aarhus (H) og vararepresentant Borg (KL) fratrådte, og Medhaug (H) og Thorheim 
(KL) tiltrådte. 
 
11 representanter til stede før behandling av sak 90/22. 
 
 

FSK - 089/22 Vedtak: 

Kommunestyret vedtar å korrigere tilskudd til private barnehager for 2022 i tråd med 
tolkningsuttalelse fra Kunnskapsdirektoratet av 18. april inneværende år, og at kostnaden  
på 1,8 mill. kroner forbundet med tiltaket dekkes fra disposisjonsfondet.  
 
 
 

17.10.2022 Kommunestyret 

 

Behandling 

Habilitet: 
Medhaug (H) , Thorheim (KL) og Alsaker (H) har styreverv i private barnehager, og er direkte inhabile, 
jf. fvl. § 6 (1). 
Medhaug (H) , Thorheim (KL) og Alsaker (H) fratrådte. 
 
Mannes (KL) redegjorde for sin habilitet da han er styreleder i selskap som leier ut grunn og bygg til 
kommunen.  
Ve (SP) redegjorde for sin habilitet og viste til at han er gift med styrer i en privat barnehage. 
Midtun (FRP) redegjorde for sin habilitet og viste til at han er samboer med en ansatt i en privat 
barnehage. 
Mannes (KL), Ve (SP) og Midtun (FRP) fratrådte. 
 
Medhaug (H) , Thorheim (KL) og Alsaker (H) ble erklært direkte inhabile, jf. fvl. § 6 (1). 
Mannes (KL), Ve (SP) og Midtun (FRP) ble enstemmig erklært habile. 
 
Mannes (KL), Ve (SP) og Midtun (FRP) tiltrådte. 
 
41 representanter til stede ved realitetsbehandling. 
 
Votering: 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
Medhaug (H) , Thorheim (KL) og Alsaker (H) tiltrådte. 
44 representanter til stede før behandling av sak 98/22. 
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KST - 094/22 Vedtak: 

Kommunestyret vedtar å korrigere tilskudd til private barnehager for 2022 i tråd med 
tolkningsuttalelse fra Kunnskapsdirektoratet av 18. april inneværende år, og at kostnaden på 1,8 mill. 
kroner forbundet med tiltaket dekkes fra disposisjonsfondet.  
 
 
 

 

 

095/22 Koronautgifter 2. tertial 2022 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
1. Kommunestyret tar rådmannens sak om koronautgifter 2.tertial til orientering. 

 
2. Kommunestyret vedtar dekning av merkostnadene knyttet til korona: 

 
 

3. Kommunestyret vedtar at statens koronastøtte for 2022 som forventes i forbindelse med 
saldert nasjonalbudsjett settes av på disposisjonsfond. Rådmannen gis fullmakt til å 
regulere budsjettet i samsvar med dette.  
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03.10.2022 Formannskapet 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

FSK - 097/22 Vedtak: 

 
1. Kommunestyret tar rådmannens sak om koronautgifter 2.tertial til orientering. 

 
2. Kommunestyret vedtar dekning av merkostnadene knyttet til korona: 

 
 

3. Kommunestyret vedtar at statens koronastøtte for 2022 som forventes i forbindelse med 
saldert nasjonalbudsjett settes av på disposisjonsfond. Rådmannen gis fullmakt til å 
regulere budsjettet i samsvar med dette.  
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17.10.2022 Kommunestyret 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

KST - 095/22 Vedtak: 

 
1. Kommunestyret tar rådmannens sak om koronautgifter 2.tertial til orientering. 

 
2. Kommunestyret vedtar dekning av merkostnadene knyttet til korona: 

 
 

3. Kommunestyret vedtar at statens koronastøtte for 2022 som forventes i forbindelse med 
saldert nasjonalbudsjett settes av på disposisjonsfond. Rådmannen gis fullmakt til å 
regulere budsjettet i samsvar med dette.  
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096/22 Budsjettoppfølging drift og investering 2. tertial 2022 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Forslag til vedtak drift: 
1. Karmøy kommunestyre tar vedlagte budsjettoppfølging per 2. tertial til orientering.  
 2. Det gjøres følgende endringer i budsjettet for 2022:  

Kommunestyret bevilger 6 502 000 kroner til avsetning av midler til etterdriftsfond for å dekke 
økte kostnader med avsluttede deponi i Borgaredalen. 
Avsetningen til etterdriftsfond innen renovasjon finansieres gjennom gebyrinntekter ved ikke å 
redusere renovasjonsavgiften i en termin, slik som det opprinnelig var planlagt for i budsjett 
2022. 

 Forslag til vedtak investering: 
1. Rådmannens budsjettoppfølging investering per 2. tertial 2022 tas til orientering 

  
2. Kommunestyret godkjenner foreslåtte budsjettendringer i henhold til kolonnen forslag til 

budsjettendring i bevilgningsoversikt investering etter budsjett- og regnskapsforskriften § 5-5 
første ledd (2A), spesifisering av sum investeringsutgifter i bevilgningsoversikt investering etter 
budsjett- og regnskapsforskriften § 5-5 andre ledd (2B) 
  

3. Rådmannen gis fullmakt til å signere samarbeidsavtale med Rogaland fylkeskommune knyttet 
til veiprosjekt i fylkesvei 547, Åkra sentrum. Prosjektet innarbeides i investeringsplan 2023-
2032. Total budsjettramme settes lik budsjettert merverdiavgift. Dette finansieres av økt 
kompensasjon for merverdiavgift.  
  

4. Kommunestyret godkjenner endring av netto budsjettramme for følgende prosjekt: 

 
 

03.10.2022 Formannskapet 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

FSK - 098/22 Vedtak: 

 
Forslag til vedtak drift: 
1. Karmøy kommunestyre tar vedlagte budsjettoppfølging per 2. tertial til orientering.  
 2. Det gjøres følgende endringer i budsjettet for 2022:  

Kommunestyret bevilger 6 502 000 kroner til avsetning av midler til etterdriftsfond for å dekke 
økte kostnader med avsluttede deponi i Borgaredalen. 
Avsetningen til etterdriftsfond innen renovasjon finansieres gjennom gebyrinntekter ved ikke å 
redusere renovasjonsavgiften i en termin, slik som det opprinnelig var planlagt for i budsjett 
2022. 

 Forslag til vedtak investering: 
1. Rådmannens budsjettoppfølging investering per 2. tertial 2022 tas til orientering 

  
2. Kommunestyret godkjenner foreslåtte budsjettendringer i henhold til kolonnen forslag til 

budsjettendring i bevilgningsoversikt investering etter budsjett- og regnskapsforskriften § 5-5 
første ledd (2A), spesifisering av sum investeringsutgifter i bevilgningsoversikt investering etter 
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budsjett- og regnskapsforskriften § 5-5 andre ledd (2B) 
  

3. Rådmannen gis fullmakt til å signere samarbeidsavtale med Rogaland fylkeskommune knyttet 
til veiprosjekt i fylkesvei 547, Åkra sentrum. Prosjektet innarbeides i investeringsplan 2023-
2032. Total budsjettramme settes lik budsjettert merverdiavgift. Dette finansieres av økt 
kompensasjon for merverdiavgift.  
  

4. Kommunestyret godkjenner endring av netto budsjettramme for følgende prosjekt: 

 
 

17.10.2022 Kommunestyret 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

KST - 096/22 Vedtak: 

 
Forslag til vedtak drift: 
1. Karmøy kommunestyre tar vedlagte budsjettoppfølging per 2. tertial til orientering.  
 2. Det gjøres følgende endringer i budsjettet for 2022:  

Kommunestyret bevilger 6 502 000 kroner til avsetning av midler til etterdriftsfond for å dekke 
økte kostnader med avsluttede deponi i Borgaredalen. 
Avsetningen til etterdriftsfond innen renovasjon finansieres gjennom gebyrinntekter ved ikke å 
redusere renovasjonsavgiften i en termin, slik som det opprinnelig var planlagt for i budsjett 
2022. 

 Forslag til vedtak investering: 
1. Rådmannens budsjettoppfølging investering per 2. tertial 2022 tas til orientering 

  
2. Kommunestyret godkjenner foreslåtte budsjettendringer i henhold til kolonnen forslag til 

budsjettendring i bevilgningsoversikt investering etter budsjett- og regnskapsforskriften § 5-5 
første ledd (2A), spesifisering av sum investeringsutgifter i bevilgningsoversikt investering etter 
budsjett- og regnskapsforskriften § 5-5 andre ledd (2B) 
  

3. Rådmannen gis fullmakt til å signere samarbeidsavtale med Rogaland fylkeskommune knyttet 
til veiprosjekt i fylkesvei 547, Åkra sentrum. Prosjektet innarbeides i investeringsplan 2023-
2032. Total budsjettramme settes lik budsjettert merverdiavgift. Dette finansieres av økt 
kompensasjon for merverdiavgift.  
  

4. Kommunestyret godkjenner endring av netto budsjettramme for følgende prosjekt: 
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097/22 Utvidelse av avdragsfrihet kommunal selvskyldnergaranti 

for lån Sk. Nord 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Det vises til vedtak fattet av Karmøy kommunestyre i møte den 15.06.2020, saksnr. 81/20 der 
Karmøy kommune garanterer ved selvskyldnerkausjon for lån på opptil kr. 6 500 000 til 
Sportsklubben Nord. Nedbetalingstiden for lån er på maksimum 20 år. Lengden på avdragsfrihet 
endres. 
Det tillates inntil 5 års avdragsfrihet.           
 
 

03.10.2022 Formannskapet 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

FSK - 099/22 Vedtak: 

 
Det vises til vedtak fattet av Karmøy kommunestyre i møte den 15.06.2020, saksnr. 81/20 der 
Karmøy kommune garanterer ved selvskyldnerkausjon for lån på opptil kr. 6 500 000 til 
Sportsklubben Nord. Nedbetalingstiden for lån er på maksimum 20 år. Lengden på avdragsfrihet 
endres. 
Det tillates inntil 5 års avdragsfrihet.           
 
 

17.10.2022 Kommunestyret 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

KST - 097/22 Vedtak: 

 
Det vises til vedtak fattet av Karmøy kommunestyre i møte den 15.06.2020, saksnr. 81/20 der 
Karmøy kommune garanterer ved selvskyldnerkausjon for lån på opptil kr. 6 500 000 til 
Sportsklubben Nord. Nedbetalingstiden for lån er på maksimum 20 år. Lengden på avdragsfrihet 
endres. 
Det tillates inntil 5 års avdragsfrihet.           
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098/22 Krisesenter Vest IKS - lokalisering og bygging av nytt 

samlokalisert bygg 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
1. Karmøy kommune slutter seg til planer for bygging av nytt samlokalisert krisesenter i 

Tysvær kommune ved Aksdal sentrum. 
2. Tysvær kommune skal føre opp og eie bygget. 
3. Det skal gjøres avtale om leie av bygget mellom Tysvær kommune og Krisesenter Vest 

IKS. 
4. De 16 eierkommunene garanterer for sin eierdel av Krisesenter Vest sine leiekostnader 

for bygget til Tysvær kommune i 20 år. 

 
 

03.10.2022 Formannskapet 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

FSK - 100/22 Vedtak: 

 
1. Karmøy kommune slutter seg til planer for bygging av nytt samlokalisert krisesenter i Tysvær 

kommune ved Aksdal sentrum. 
2. Tysvær kommune skal føre opp og eie bygget. 
3. Det skal gjøres avtale om leie av bygget mellom Tysvær kommune og Krisesenter Vest IKS. 
4. De 16 eierkommunene garanterer for sin eierdel av Krisesenter Vest sine leiekostnader for 

bygget til Tysvær kommune i 20 år. 
 
 

17.10.2022 Kommunestyret 

 

Behandling 

Aarhus (H) fremmet følgende tilleggsforslag på vegne av Høyre og Karmøylista: 
5. Karmøy kommunestyre viser til antatt finansieringsbehov på inntil 100 mill. kroner. Karmøy 
kommunestyre forutsetter at det tas ny kontakt med kommunene, og vurderes ytterligere kutt i bygg, 
dersom finansieringsbehovet blir større enn det som er skissert i saken. Det vises i denne 
sammenheng særlig til usikkerhet knyttet til kostnader rundt tomteforhold og infrastruktur. 
 
Votering: 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
Tilleggsforslag fremsatt av Aarhus (H) på vegne av Høyre og Karmøylista ble enstemmig vedtatt. 
 
 

KST - 098/22 Vedtak: 

 
1. Karmøy kommune slutter seg til planer for bygging av nytt samlokalisert krisesenter i Tysvær 

kommune ved Aksdal sentrum. 
2. Tysvær kommune skal føre opp og eie bygget. 
3. Det skal gjøres avtale om leie av bygget mellom Tysvær kommune og Krisesenter Vest IKS. 
4. De 16 eierkommunene garanterer for sin eierdel av Krisesenter Vest sine leiekostnader for 
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bygget til Tysvær kommune i 20 år. 
5. Karmøy kommunestyre viser til antatt finansieringsbehov på inntil 100 mill. kroner. Karmøy 

kommunestyre forutsetter at det tas ny kontakt med kommunene, og vurderes ytterligere 
kutt i bygg, dersom finansieringsbehovet blir større enn det som er skissert i saken. Det vises i 
denne sammenheng særlig til usikkerhet knyttet til kostnader rundt tomteforhold og 
infrastruktur. 
 
 
 

 
 

 

 

099/22 Overføring av politiske møter på nett 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
1. Karmøy kommune utvider løsningen med overføring av politiske møter på nett til å omfatte 

følgende utvalg: 
· Kommunestyret 
· Formannskapet 
· Hovedutvalgene: 

· Helse og omsorg 
· Oppvekst og kultur 
· Teknisk og miljø 

  
2. Følgende bestemmelser inntas i «Reglement for saksbehandling i folkevalgte organer – 

kommunestyreperioden 2019-2023, vedtatt 14.12.20, som nytt pkt. 1.7 «Overføring av 
politiske møter på nett»: 

 
Åpne møter i samsvar med møteplan, skal som hovedregel sendes direkte på kommunens 
nettløsning, samt publiseres i ettertid, i følgende utvalg: 
· Kommunestyret 
· Formannskapet 
· Hovedutvalgene: 

· Helse og omsorg 
· Oppvekst og kultur 
· Teknisk og miljø 

 
En forutsetning for at møtene skal kunne sendes på kommunens nett-tv er at møtene blir 
avholdt i møterom hvor det er tilrettelagt for web-tv overføring. Dersom møtet skal avholdes 
på steder hvor overføring ikke er mulig, vil lokasjonen fremgå av møteplanen slik at publikum 
kan møte fysisk. 
 
Møtene ligger tilgjengelig i nettløsningen i to år.  
 
Møtene kan integreres i andre nettløsninger, og lastes ned på følgende vilkår: 
· Ved videreformidling av direkte video eller opptak fra møtene må det informeres om at 

Karmøy kommune er rettighetshaver. 
· Det er ikke tillatt å utnytte sendingene eller opptakene kommersielt. 
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Teknisk feil på utstyr som gjør at møtet ikke kan sendes på nettløsning er ikke til hinder for at 
møtet gjennomføres, da møtet er fysisk åpent for publikum. 
 
3. Økte kostnader som følge av utvidet løsning med overføring av politiske møter på nett 

innarbeides i budsjetter for kommende år. 

 
 

06.09.2022 Eldrerådet 

 

Behandling 

Kommunalsjefen orienterte. 
Eldrerådet støtter enstemmig rådmannens innstilling. 
 

ELD - 025/22 Vedtak: 

 
1. Karmøy kommune utvider løsningen med overføring av politiske møter på nett til å omfatte 

følgende utvalg: 
· Kommunestyret 
· Formannskapet 
· Hovedutvalgene: 

· Helse og omsorg 
· Oppvekst og kultur 
· Teknisk og miljø 

  
2. Følgende bestemmelser inntas i «Reglement for saksbehandling i folkevalgte organer – 

kommunestyreperioden 2019-2023, vedtatt 14.12.20, som nytt pkt. 1.7 «Overføring av 
politiske møter på nett»: 

 
Åpne møter i samsvar med møteplan, skal som hovedregel sendes direkte på kommunens 
nettløsning, samt publiseres i ettertid, i følgende utvalg: 
· Kommunestyret 
· Formannskapet 
· Hovedutvalgene: 

· Helse og omsorg 
· Oppvekst og kultur 
· Teknisk og miljø 

 
En forutsetning for at møtene skal kunne sendes på kommunens nett-tv er at møtene blir 
avholdt i møterom hvor det er tilrettelagt for web-tv overføring. Dersom møtet skal avholdes 
på steder hvor overføring ikke er mulig, vil lokasjonen fremgå av møteplanen slik at publikum 
kan møte fysisk. 
 
Møtene ligger tilgjengelig i nettløsningen i to år.  
 
Møtene kan integreres i andre nettløsninger, og lastes ned på følgende vilkår: 
· Ved videreformidling av direkte video eller opptak fra møtene må det informeres om at 

Karmøy kommune er rettighetshaver. 
· Det er ikke tillatt å utnytte sendingene eller opptakene kommersielt. 
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Teknisk feil på utstyr som gjør at møtet ikke kan sendes på nettløsning er ikke til hinder for at 
møtet gjennomføres, da møtet er fysisk åpent for publikum. 
 
3. Økte kostnader som følge av utvidet løsning med overføring av politiske møter på nett 

innarbeides i budsjetter for kommende år. 

 
 

06.09.2022 Karmøy ungdomsråd 

 

Behandling 

Innstilling enstemmig vedtatt.  
 

KUR - 014/22 Vedtak: 

 
1. Karmøy kommune utvider løsningen med overføring av politiske møter på nett til å omfatte 

følgende utvalg: 
· Kommunestyret 
· Formannskapet 
· Hovedutvalgene: 

· Helse og omsorg 
· Oppvekst og kultur 
· Teknisk og miljø 

  
2. Følgende bestemmelser inntas i «Reglement for saksbehandling i folkevalgte organer – 

kommunestyreperioden 2019-2023, vedtatt 14.12.20, som nytt pkt. 1.7 «Overføring av 
politiske møter på nett»: 

 
Åpne møter i samsvar med møteplan, skal som hovedregel sendes direkte på kommunens 
nettløsning, samt publiseres i ettertid, i følgende utvalg: 
· Kommunestyret 
· Formannskapet 
· Hovedutvalgene: 

· Helse og omsorg 
· Oppvekst og kultur 
· Teknisk og miljø 

 
En forutsetning for at møtene skal kunne sendes på kommunens nett-tv er at møtene blir 
avholdt i møterom hvor det er tilrettelagt for web-tv overføring. Dersom møtet skal avholdes 
på steder hvor overføring ikke er mulig, vil lokasjonen fremgå av møteplanen slik at publikum 
kan møte fysisk. 
 
Møtene ligger tilgjengelig i nettløsningen i to år.  
 
Møtene kan integreres i andre nettløsninger, og lastes ned på følgende vilkår: 
· Ved videreformidling av direkte video eller opptak fra møtene må det informeres om at 

Karmøy kommune er rettighetshaver. 
· Det er ikke tillatt å utnytte sendingene eller opptakene kommersielt. 
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Teknisk feil på utstyr som gjør at møtet ikke kan sendes på nettløsning er ikke til hinder for at 
møtet gjennomføres, da møtet er fysisk åpent for publikum. 
 
3. Økte kostnader som følge av utvidet løsning med overføring av politiske møter på nett 

innarbeides i budsjetter for kommende år. 

 
 

06.09.2022 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

 

Behandling 

Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig innstillingen. 
 

RFM - 025/22 Vedtak: 

 
1. Karmøy kommune utvider løsningen med overføring av politiske møter på nett til å omfatte 

følgende utvalg: 
· Kommunestyret 
· Formannskapet 
· Hovedutvalgene: 

· Helse og omsorg 
· Oppvekst og kultur 
· Teknisk og miljø 

  
2. Følgende bestemmelser inntas i «Reglement for saksbehandling i folkevalgte organer – 

kommunestyreperioden 2019-2023, vedtatt 14.12.20, som nytt pkt. 1.7 «Overføring av 
politiske møter på nett»: 

 
Åpne møter i samsvar med møteplan, skal som hovedregel sendes direkte på kommunens 
nettløsning, samt publiseres i ettertid, i følgende utvalg: 

· Kommunestyret 
· Formannskapet 
· Hovedutvalgene: 

· Helse og omsorg 
· Oppvekst og kultur 
· Teknisk og miljø 

 
En forutsetning for at møtene skal kunne sendes på kommunens nett-tv er at møtene blir 
avholdt i møterom hvor det er tilrettelagt for web-tv overføring. Dersom møtet skal avholdes 
på steder hvor overføring ikke er mulig, vil lokasjonen fremgå av møteplanen slik at publikum 
kan møte fysisk. 
 
Møtene ligger tilgjengelig i nettløsningen i to år.  
 
Møtene kan integreres i andre nettløsninger, og lastes ned på følgende vilkår: 
· Ved videreformidling av direkte video eller opptak fra møtene må det informeres om at 

Karmøy kommune er rettighetshaver. 
· Det er ikke tillatt å utnytte sendingene eller opptakene kommersielt. 

 
Teknisk feil på utstyr som gjør at møtet ikke kan sendes på nettløsning er ikke til hinder for at 
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møtet gjennomføres, da møtet er fysisk åpent for publikum. 
 
3. Økte kostnader som følge av utvidet løsning med overføring av politiske møter på nett 

innarbeides i budsjetter for kommende år. 

 
 

07.09.2022 Hovedutvalg helse og omsorg 

 

Behandling 

Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 

HHO - 021/22 Vedtak: 

 
1. Karmøy kommune utvider løsningen med overføring av politiske møter på nett til å omfatte 

følgende utvalg: 
· Kommunestyret 
· Formannskapet 
· Hovedutvalgene: 

· Helse og omsorg 
· Oppvekst og kultur 
· Teknisk og miljø 

  
2. Følgende bestemmelser inntas i «Reglement for saksbehandling i folkevalgte organer – 

kommunestyreperioden 2019-2023, vedtatt 14.12.20, som nytt pkt. 1.7 «Overføring av 
politiske møter på nett»: 

 
Åpne møter i samsvar med møteplan, skal som hovedregel sendes direkte på kommunens 
nettløsning, samt publiseres i ettertid, i følgende utvalg: 

· Kommunestyret 
· Formannskapet 
· Hovedutvalgene: 

· Helse og omsorg 
· Oppvekst og kultur 
· Teknisk og miljø 

 
En forutsetning for at møtene skal kunne sendes på kommunens nett-tv er at møtene blir 
avholdt i møterom hvor det er tilrettelagt for web-tv overføring. Dersom møtet skal avholdes 
på steder hvor overføring ikke er mulig, vil lokasjonen fremgå av møteplanen slik at publikum 
kan møte fysisk. 
 
Møtene ligger tilgjengelig i nettløsningen i to år.  
 
Møtene kan integreres i andre nettløsninger, og lastes ned på følgende vilkår: 
· Ved videreformidling av direkte video eller opptak fra møtene må det informeres om at 

Karmøy kommune er rettighetshaver. 
· Det er ikke tillatt å utnytte sendingene eller opptakene kommersielt. 

 
Teknisk feil på utstyr som gjør at møtet ikke kan sendes på nettløsning er ikke til hinder for at 
møtet gjennomføres, da møtet er fysisk åpent for publikum. 
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3. Økte kostnader som følge av utvidet løsning med overføring av politiske møter på nett 

innarbeides i budsjetter for kommende år. 

 
 

07.09.2022 Hovedutvalg oppvekst og kultur 

 

Behandling 

Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 

HOK - 029/22 Vedtak: 

 
1. Karmøy kommune utvider løsningen med overføring av politiske møter på nett til å omfatte 

følgende utvalg: 
· Kommunestyret 
· Formannskapet 
· Hovedutvalgene: 

· Helse og omsorg 
· Oppvekst og kultur 
· Teknisk og miljø 

  
2. Følgende bestemmelser inntas i «Reglement for saksbehandling i folkevalgte organer – 

kommunestyreperioden 2019-2023, vedtatt 14.12.20, som nytt pkt. 1.7 «Overføring av 
politiske møter på nett»: 

 
Åpne møter i samsvar med møteplan, skal som hovedregel sendes direkte på kommunens 
nettløsning, samt publiseres i ettertid, i følgende utvalg: 
· Kommunestyret 
· Formannskapet 
· Hovedutvalgene: 

· Helse og omsorg 
· Oppvekst og kultur 
· Teknisk og miljø 

 
En forutsetning for at møtene skal kunne sendes på kommunens nett-tv er at møtene blir 
avholdt i møterom hvor det er tilrettelagt for web-tv overføring. Dersom møtet skal avholdes 
på steder hvor overføring ikke er mulig, vil lokasjonen fremgå av møteplanen slik at publikum 
kan møte fysisk. 
 
Møtene ligger tilgjengelig i nettløsningen i to år.  
 
Møtene kan integreres i andre nettløsninger, og lastes ned på følgende vilkår: 
· Ved videreformidling av direkte video eller opptak fra møtene må det informeres om at 

Karmøy kommune er rettighetshaver. 
· Det er ikke tillatt å utnytte sendingene eller opptakene kommersielt. 

 
Teknisk feil på utstyr som gjør at møtet ikke kan sendes på nettløsning er ikke til hinder for at 
møtet gjennomføres, da møtet er fysisk åpent for publikum. 
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3. Økte kostnader som følge av utvidet løsning med overføring av politiske møter på nett 

innarbeides i budsjetter for kommende år. 

 
 

27.09.2022 Hovedutvalg teknisk og miljø 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

HTM - 105/22 Vedtak: 

 
1. Karmøy kommune utvider løsningen med overføring av politiske møter på nett til å omfatte 

følgende utvalg: 
· Kommunestyret 
· Formannskapet 
· Hovedutvalgene: 

· Helse og omsorg 
· Oppvekst og kultur 
· Teknisk og miljø 

  
3. Følgende bestemmelser inntas i «Reglement for saksbehandling i folkevalgte organer – 

kommunestyreperioden 2019-2023, vedtatt 14.12.20, som nytt pkt. 1.7 «Overføring av 
politiske møter på nett»: 

Åpne møter i samsvar med møteplan, skal som hovedregel sendes direkte på kommunens 
nettløsning, samt publiseres i ettertid, i følgende utvalg: 

· Kommunestyret 
· Formannskapet 
· Hovedutvalgene: 

· Helse og omsorg 
· Oppvekst og kultur 
· Teknisk og miljø 

 
En forutsetning for at møtene skal kunne sendes på kommunens nett-tv er at møtene blir 
avholdt i møterom hvor det er tilrettelagt for web-tv overføring. Dersom møtet skal avholdes 
på steder hvor overføring ikke er mulig, vil lokasjonen fremgå av møteplanen slik at publikum 
kan møte fysisk. 
 
Møtene ligger tilgjengelig i nettløsningen i to år.  
 
Møtene kan integreres i andre nettløsninger, og lastes ned på følgende vilkår: 
· Ved videreformidling av direkte video eller opptak fra møtene må det informeres om at 

Karmøy kommune er rettighetshaver. 
· Det er ikke tillatt å utnytte sendingene eller opptakene kommersielt. 

 
Teknisk feil på utstyr som gjør at møtet ikke kan sendes på nettløsning er ikke til hinder for at 
møtet gjennomføres, da møtet er fysisk åpent for publikum. 
 
3. Økte kostnader som følge av utvidet løsning med overføring av politiske møter på nett 
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innarbeides i budsjetter for kommende år. 

 

03.10.2022 Formannskapet 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

FSK - 101/22 Vedtak: 

1. Karmøy kommune utvider løsningen med overføring av politiske møter på nett til å omfatte 
følgende utvalg: 

· Kommunestyret 
· Formannskapet 
· Hovedutvalgene: 

· Helse og omsorg 
· Oppvekst og kultur 
· Teknisk og miljø 

 
  
2. Følgende bestemmelser inntas i «Reglement for saksbehandling i folkevalgte organer – 

kommunestyreperioden 2019-2023, vedtatt 14.12.20, som nytt pkt. 1.7 «Overføring av politiske 
møter på nett»: 

Åpne møter i samsvar med møteplan, skal som hovedregel sendes direkte på kommunens 
nettløsning, samt publiseres i ettertid, i følgende utvalg: 

· Kommunestyret 
· Formannskapet 
· Hovedutvalgene: 

· Helse og omsorg 
· Oppvekst og kultur 
· Teknisk og miljø 

 
En forutsetning for at møtene skal kunne sendes på kommunens nett-tv er at møtene blir 
avholdt i møterom hvor det er tilrettelagt for web-tv overføring. Dersom møtet skal avholdes 
på steder hvor overføring ikke er mulig, vil lokasjonen fremgå av møteplanen slik at publikum 
kan møte fysisk. 
 
Møtene ligger tilgjengelig i nettløsningen i to år.  
 
Møtene kan integreres i andre nettløsninger, og lastes ned på følgende vilkår: 

· Ved videreformidling av direkte video eller opptak fra møtene må det informeres om 
at Karmøy kommune er rettighetshaver. 

· Det er ikke tillatt å utnytte sendingene eller opptakene kommersielt. 

 
Teknisk feil på utstyr som gjør at møtet ikke kan sendes på nettløsning er ikke til hinder for at 
møtet gjennomføres, da møtet er fysisk åpent for publikum. 
 

3. Økte kostnader som følge av utvidet løsning med overføring av politiske møter på nett 
innarbeides i budsjetter for kommende år. 
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17.10.2022 Kommunestyret 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

KST - 099/22 Vedtak: 

1. Karmøy kommune utvider løsningen med overføring av politiske møter på nett til å omfatte 
følgende utvalg: 

· Kommunestyret 
· Formannskapet 
· Hovedutvalgene: 

· Helse og omsorg 
· Oppvekst og kultur 
· Teknisk og miljø 

 
  
2. Følgende bestemmelser inntas i «Reglement for saksbehandling i folkevalgte organer – 
kommunestyreperioden 2019-2023, vedtatt 14.12.20, som nytt pkt. 1.7 «Overføring av politiske 
møter på nett»: 

 
Åpne møter i samsvar med møteplan, skal som hovedregel sendes direkte på kommunens 
nettløsning, samt publiseres i ettertid, i følgende utvalg: 

· Kommunestyret 
· Formannskapet 
· Hovedutvalgene: 

· Helse og omsorg 
· Oppvekst og kultur 
· Teknisk og miljø 

 
En forutsetning for at møtene skal kunne sendes på kommunens nett-tv er at møtene blir 
avholdt i møterom hvor det er tilrettelagt for web-tv overføring. Dersom møtet skal avholdes 
på steder hvor overføring ikke er mulig, vil lokasjonen fremgå av møteplanen slik at publikum 
kan møte fysisk. 
 
Møtene ligger tilgjengelig i nettløsningen i to år.  
 
Møtene kan integreres i andre nettløsninger, og lastes ned på følgende vilkår: 

· Ved videreformidling av direkte video eller opptak fra møtene må det informeres om 
at Karmøy kommune er rettighetshaver. 

· Det er ikke tillatt å utnytte sendingene eller opptakene kommersielt. 

 
Teknisk feil på utstyr som gjør at møtet ikke kan sendes på nettløsning er ikke til hinder for at 
møtet gjennomføres, da møtet er fysisk åpent for publikum. 
 

3. Økte kostnader som følge av utvidet løsning med overføring av politiske møter på nett innarbeides 
i budsjetter for kommende år. 
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100/22 Salg av tillegg/næringsareal - gnr. 66, bnr. 419 
 

 

Rådmannens forslag til vedtak:  

1. Rådmannen gis fullmakt til å gjennomføre salg av tilleggsarealet/næringsarealet gnr./bnr. 66/419 i 
henhold til kontrakt.  
2. I Bevilgningsoversikt investering § 5-5 første ledd (2A) gjøre følgende endringer: - Salg av varige 
driftsmidler blir økt med 2 955 000 kroner. - Avsetning til ubundet investeringsfond blir økt med 2 
955 000 kroner.  
 

26.09.2022 Formannskapet 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

FSK - 091/22 Vedtak: 

1. Rådmannen gis fullmakt til å gjennomføre salg av tilleggsarealet/næringsarealet gnr./bnr. 66/419 i 
henhold til kontrakt. 
 
2. I Bevilgningsoversikt investering § 5-5 første ledd (2A) gjøre følgende endringer: 
          - Salg av varige driftsmidler blir økt med 2 955 000 kroner. 
          - Avsetning til ubundet investeringsfond blir økt med 2 955 000 kroner. 
 
 

17.10.2022 Kommunestyret 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

KST - 100/22 Vedtak: 

1. Rådmannen gis fullmakt til å gjennomføre salg av tilleggsarealet/næringsarealet gnr./bnr. 66/419 i 
henhold til kontrakt.  
2. I Bevilgningsoversikt investering § 5-5 første ledd (2A) gjøre følgende endringer: - Salg av varige 
driftsmidler blir økt med 2 955 000 kroner. - Avsetning til ubundet investeringsfond blir økt med 2 
955 000 kroner.  
 

 

 

 

 

101/22 Plan 2126 - Sluttbehandling - Amfi Terrasse - 

detaljregulering 
 

Karmøy kommunes forslag til vedtak: 

1. Kommunestyret vedtar detaljregulering for plan 2126 – Amfi Terrasse med tilhørende 
reguleringsbestemmelser (vist på kart sist datert 27.09.2022), jf. plan- og bygningslovens § 12-
12. 
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2. Planen kunngjøres og grunneiere og rettighetshavere varsles, jf. plan- og bygningslovens § 12-
12. 

 

 

17.10.2022 Kommunestyret 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

KST - 101/22 Vedtak: 

 

1.Kommunestyret vedtar detaljregulering for plan 2126 – Amfi Terrasse med tilhørende 
reguleringsbestemmelser (vist på kart sist datert 27.09.2022), jf. plan- og bygningslovens § 12-12. 

2. Planen kunngjøres og grunneiere og rettighetshavere varsles, jf. plan- og bygningslovens § 12-
12. 

 

 

 

 

102/22 Plan 5101 - sluttbehandling - Stølsbakken - detaljregulering 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 

1.Kommunestyret vedtar detaljregulering 5101 for Stølsbakken med tilhørende 
reguleringsbestemmelser (vist på kart sist datert 23.08.22), jf. plan- og bygningslovens § 12-12. 

2. Planen kunngjøres og grunneiere og rettighetshavere varsles, jf. plan- og bygningslovens § 12-
12. 

 

 

21.06.2022 Hovedutvalg teknisk og miljø 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

HTM - 080/22 Vedtak: 

 

1.Kommunestyret vedtar detaljregulering 5101 for Stølsbakken med tilhørende 
reguleringsbestemmelser (vist på kart sist datert 23.08.22), jf. plan- og bygningslovens § 12-12. 

2. Planen kunngjøres og grunneiere og rettighetshavere varsles, jf. plan- og bygningslovens § 12-
12. 
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19.09.2022 Kommunestyret 

 

Behandling 

Saken ble ikke behandlet grunnet tidsmangel.  
Saken utsettes til neste møte i kommunetyret. 
 

 

17.10.2022 Kommunestyret 

 

Behandling 

Habilitet 
Nilsen (H) redegjorde for sin habilitet da han er grunneier av naboeiendom til den aktuelle 
eiendommen.  
Nilsen (H) fratrådte. 
 
Nilsen (H) ble erklært direkte inhabil, jf. fvl. 6 (1). 
43 representanter til stede ved realitetsbehandling. 
 
Votering: 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
Nilsen (H) tilrådte. 
44 representanter til stede før behandling av sak 104/22. 
 
 

KST - 102/22 Vedtak: 

 

1. Kommunestyret vedtar detaljregulering 5101 for Stølsbakken med tilhørende 
reguleringsbestemmelser (vist på kart sist datert 23.08.22), jf. plan- og bygningslovens § 12-12. 

 
2. Planen kunngjøres og grunneiere og rettighetshavere varsles, jf. plan- og bygningslovens § 12-

12. 
 

 

 

 

 

103/22 Samlesak for referatsaker 
 

Behandling 

039/22 - 22/56903 - Månedsbrev fra Skatteetaten for august 2022 
Enstemmig tatt til etterretning. 
 

KST - 103/22 Vedtak: 

039/22 - 22/56903 - Månedsbrev fra Skatteetaten for august 2022 
Tatt til etterretning. 
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104/22 Samlesak for spørsmål 
 

Behandling 

1. SP 15/22 - Spørsmål til ordfører - Levinsen (R) - Dyrebeskyttelsen 
Saken ble behandlet som egen sak innledningsvis i møtet av hensyn til tilhørere til saken. 
Søknaden har vært oppe til behandling i formannskapet, og flere partier viste da til at de ønsket å 
vurdere søknaden i deres budsjettarbeid for kommende år. 
Ordfører oppfordrer partiene til å vurdere søknaden under budsjettprosessen, og være positive til å 
avsette midler ved behandling av neste års budsjett. 
Levinsen (R) fremmet forslag om å ta saken opp til realitetsbehandling. 
 
Ordfører viste til at møteleder kan motsette seg en sak tatt opp til realitetsbehandling.  
Saken ble ikke tatt opp til realitetsbehandling. 
 
 
2.  Levinsen (R) stilte spørsmål om flyktningsituasjonen i kommunen. 
- Hva er status på bosetting og integrering av flyktninger i vår kommune? 
- Hvilke tiltak har vi for varig integrering av barn og unge, både i og utenfor skolen? 
- Hvilke grep vil ordfører ta for at ungdommen selv tar initiativ til integrering? 
 
Ordfører svarte: 
Karmøy kommune har så langt i år tatt imot 190 flyktnigner, og følger anbefalinger fra Imdi i forhold 
til hvor mange flykntinger kommunen kan ta imot. Antallet flytninger i år er høyere enn tidligere år, 
men kommunen har en god organisasjon og god kompetanse som gjør at kommunen er et godt 
vertsak. Kommunen er også takknemlige for at frivilligheten også har gjort et godt arbeid for å ta 
imot flykninger. Dyktige ansatte på KVOS tilrettelegger for norskundervisning. 
 
 
3. Thorheim (KL) stilte spørsmål om strømstøtte til næringslivet i Karmøy kommune. 
1.Hva er status for arbeidet med strømstøtet til næringslivet, jfr forslagene fra Thorheim og 
Grønningen og som ble oversendt til rådmannen?  
2. Hvilke tiltak for å avhjelpe den vanskelige strøm-situasjonen overfor næringslivet ser ordføreren 
for seg?  
3. Har det vært møter/diskusjoner mellom representanter fra eierne i Haugaland Kraft og 
Sunnhordland Kraftselskap for å diskutere hvordan en kan avhjelpe utfordringene til næringslivet 
med de høye strømprisene?  
 
Ordfører svarte: 
Ordfører deler bekymringen rund de høye energikostnadene. Haugaland Kraft har nettopp innkalt til 
et eiermøte om mulig tildeling av et tilleggsutbytte. Utfordringen er at regjeringen nå har uttalt at de 
vil legge økt grunnrenteskatt på strømprodusenter. 
Karmøy kommune har per nå dessverre ikke tilgjengelige midler som kan benyttes som strømstøtte. 
Det er også et overforbruk innenfor enkelte av sektorene. Ordfører har bedt om dokumentasjon på 
tidligere og nåværende energikostnader fra ulike bedrifter, og skal ut fra dette sammefatte et brev 
som skal oversendes til bl.a. Statsministerens kontor og Rogalandsbenken.  
Det må finnes nasjonale løsninger på utfordringene, ikke lokale. 
 
 
4. Mannes (KL) stilte spørsmål om tryggere skolevei i Sævelandsvik. 
Vegarbeid på hovedvegen på Sævland medfører at trafikken nå går på alternative veger, og viser til 
at dette ikke er optimalt for skoleelever og andre myke trafikanter. 
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Ordfører svarte: 
Det pågår byggearbeider i Sævelandsområdet, og i en overgangsfase vil innbyggere og næringsliv bli 
berørt. Mannesvegen er i dag hardt belastet. Det pågår holdningskampanjer, og bygningsarbeidene 
er midlertidige. Det er samarbeid med politiet hvor de oppfordres til å være hyppigere i dette 
området. Dette er også et tema som diskuteres i kommunens skiltgruppe, og det holdes god dialog 
med politiset, skoler og barnehager for å ivareta sikkerheten til skoleelever.  
 
 
5. Levinsen (KL) stilte spørsmål om testsenter utenfor Karmøy. 
Det ble vist til at det er meldt bekymring rundt eksisterende turbiner grunnet manglende ROS-
analyse. Det ble etterspurt forskningsresultater fra eksisterende turbiner, og hvilke resultater er 
forventet ved en ev. utvidelse. Det ble etterspurt om utvidelsen kan medføre økte kostnader for 
Karmøy kommune, og etterspør mulighet for om området kan benyttes til bølgekraft. Det ble også 
vist til landskapsvernsområde, og om testsenteret er i tråd med dette. 
 
Ordfører svarte: 
Erfaringene med eksisterende turbiner viser at de gir mer elektrisk kraft enn det eiere og 
leverandører forventet. Saken er blitt behandlet i kommunestyret, og det var et stort flertall som 
vedtok å utvide konsesjonsområdet til å gjelde opptil 7 turbiner. Marine og maritime interesser er 
ivaretatt i størst mulig grad. Bølgekraft kan også bli vurdert i fremtiden. Landskapsverneområdet er 
planlagt på land, ikke i havet.  
Dette er en vekstnæring for grønn og fornybar energi, og bærekraftig utvikling. Det er montert 
kameraer på eksisterende turbiner, og det har ikke vært registrert skade på natur og dyreliv. 
Det er ingen nye momenter for kommunestyret, men det følges med på innsigelse fra 
Statsforvalteren og hva NVE videre må ta hensyn til. 
 
 
6. Albertsen (KRF) stilte spørsmål om hva barn i Karmøy lærer om sin egen kjønnsidentitet. 
 
Ordfører svarte: 
Mennesker skal få leve frie liv, og en skal akseptere mennesker for den de er. Den en selv oppfatter 
seg selv som, anser jeg som det rette. Skolen i Karmøy kommune skal inkludere, involvere og 
akseptere alle mennesker. 
 
 
7. Thorheim (KL) stilte spørsmål om etablering av bobilparkering i Visnæs. 
Hva vil Ordføreren gjøre for å «skjære gjennom» for å gi Visnes og Hinderaker Velforening tillatelse til 
å nytte kommunens areal for å etablere bobilparkering på området som omsøkt, jfr også tidligere 
behandling i kommunestyret om avtale med velforeningen.  
 
Ordfører svarte: 
Bobilparkering har ikke tidligere blitt prioritert i kommunen. Det er ikke det offentliges ansvar til å 
drive bobilparkering, men det er det offentliges ansvar å veiledere søkere gjennom 
søknadsprosessen. I arbeidet med å rullere kommuneplanen bør kommunen finne sentrumsnære 
arealer og arealer nær turstmålene i kommunen som kan være egnet for utvikling til bobilparkering. 
 
 
8. Levinsen (R) stilte spørsmål om hvordan Karmøy kommune kan bidra til å redusere plast i 
kommunen. 
Ordfører svarte: 
Plastproblematikken er et globalt problem, og en må starte med arbeidet lokalt. Flere i kommunen 
samler inn plastikk på egenhånd. Kommunestyret må gå foran som gode eksempler dersom en 
ønsker at andre også skal foreta endringer. Kommunen har mange muligheter til å gå frem som gode 
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eksempler bl.a. som innkjøper. I januar innføres det en ny avfallshåndtering i kommunen som også vil 
bidra til å bedre miljøet.  
 
 
9. Midtun (FRP) viste til avfallsplan for gamle Skudeneshavn. 
Midtun (FRP) viste til sak 85/19 avfallsstrategi Skudeneshavn, og fremmet følgende 
oversendelsesforslag: 
 
Planen for avfallshåndteringen i Gamle Skudeneshavn skal behandles politisk for å sikre at både 
kommunens og innbyggernes interesser og verdier blir ivaretatt.  
Da det haster med å få på plass en god og forenlig løsning, utarbeides det en sak for behandling av 
planen i førstkommende formannskapsmøte. 
 
Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 
 
 
10. Borg (KL) viste til bemanningssituasjonen på legevakten og fremmet følgende forslag: 
- Kommunestyret vedtar at bemanningsprosesessen ved Karmøy Legevakt settes i bero ut 2022. 
Framtidig inndekning blir sett på i budsjettsammenheng. 
 
Ordfører svarte: 
Temaet har vært tatt opp i hovedutvalg helse og omsorg, og i formannskapet. Bemanningen på 
legevakten ble økt av hensyn til korona, og det er nå planlagt å gå tilbake til normal bemanning. 
Budsjettet skal behandles i desember, og det vil da være mulig å foreslo løsninger for bemanningen. 
 
 
11. Thorheim (KL) viste til vedtak av kommunens samfunnsdel og ønsket bekreftelse på arbeidet 
om arealdelen skulle startes opp. 
 
Ordfører svarte: 
Samfunnsplanen er gyldig selv om Statsforvalteren har fått saken oversendt til lovlighetskontroll. 
Behandling av lovlighetskontrollen kan ta tre til fire måneder. Arbeidet med arealdelen kan 
igangsettes, men grunnet uvisst resultat av lovlighetskontrollen og hensyn til innbyggernes 
forutsigbarhet, bør større arbeid avvente. 
 
 
 

KST - 104/22 Vedtak: 

9. Midtun (FRP) viste til avfallsplan for gamle Skudeneshavn. 
 
Planen for avallshåndteringen i Gamle Skudneshavn skal behandles politisk for å sikre at både 
kommunens og innbyggernes interesser og verdier blir ivaretatt.  
Da det haster med å få på plass en god og forenlig løsning, utarbeides det en sak for behandling av 
planen i førstkommende formannskapsmøte. 
 
Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 
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105/22 Kjøp av tomtearealer fra Hans Holst og Anna Eegs legat 
Saken inneholder opplysninger som er unntatt offentlighet, jf. offl. § 13 (1) nr. 2. jf. fvl. § 13 (1). 
Innstilling og vedtak er derfor fjernet fra offentlig protokoll. 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
 
 

05.09.2022 Formannskapet 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

FSK - 087/22 Vedtak: 

 
 

 

19.09.2022 Kommunestyret 

 

Behandling 

Saken ble ikke behandlet grunnet tidsmangel.  
Saken utsettes til neste møte i kommunestyret. 
 
 

 

17.10.2022 Kommunestyret 

 

Behandling 

Saken inneholder opplysninger som er unntatt offentlighet, jf. fvl. § 13 (1), jf. offl. § 13 (1) nr. 2. 
 
Ordfører fremmet forslag om å lukke møtet før realitetsbehandling av saken. 
Forslaget om å lukke møtet ble enstemmig vedtatt. 
 
Møtet ble lukket jf. koml. § 11-5 (2), jf. offl. § 13 (1) nr. 2. 
 
 
 
Habilitet 
Lindtner (SP) redegjorde for sin habilitet da hun er medlem og leder av Hans Holst og Anna Eegs 
legat, og er samtidig kommunalt ansatt og har verv i en kommune som har økonomisk interesse av at 
salg av eiendommer blir gjennomført og der Karmøy kommune er kjøper. 
 
Lindtner (SP) fratrådte. 
 
Simonsen (H) redegjorde for sin habilitet da hun tidligere var styreleder i legatet fra 2015 til 2019. 
Simonsen (H) fratrådte. 
 
42 representanter til stede. 
 
Lindtner (SP) ble enstemmig erklært inhabil, jf. fvl. § 6 (1) jf. stiftelsesloven § 37 (2).  
Simonsen (H) ble enstemmig erklært habil. 
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Simonsen (H) tiltrådte. 
43 representanter til stede ved realitetsbehandling av saken. 
 
 
Realitetsbehandling 
 
Protokolltilførsel fra Gaard (H): 
I kommunestyret 24.09.2018 fremmet Gaard (H) følgende oversendelsesforslag til formannskapet: 
"Det er etter vårt syn behov for en gjennomgang politisk og juridisk om det er mulig å fornye legatet 
slik at det blir brukt i tråd med intensjonen i legatet. Man ønsker også en gjennomgang av legatets 
verdier.  
Vi vil be om at man også tar stilling til om det er mulig å realisere legatets verdier og vurdere bruk av 
midlene til beste for innbyggerne i tråd med legatets intensjon (legatstifterne). Er det mulig å 
modernisere legatet slik at avkastningen og bruk at midlene blir «up to date». Vi vil også be om en 
gjennomgang av andre legater i Karmøy kommune med samme intensjon. 
Vi ber om at saken oversendes rådmannen for gjennomgang, slik at han starter en politisk og juridisk 
prosess i henhold til oversående betraktninger. Vi ber om at det utarbeides sak som forelegges 
Hovedutvalg Skole og oppvekst." 
Formannskapet behandlet saken den 01.10.2018, saksnr. 113/18, hvor saken ble enstemmig 
oversendt rådmannen. 
 
 
Votering: 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
 

KST - 105/22 Vedtak: 

 
 

 

 

 


